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PROTOKÓŁ NR V/15 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 25 lutego 2015 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

Ustawowa liczba radnych 29 

Stan faktyczny radnych  29 

Radni obecni    28 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie V sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad V sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie informacji Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Łodzi 

o działalności Inspekcji na obszarze Powiatu Zgierskiego. 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Zgierski za rok 2014. 

7. Informacja o planowanych działaniach promocyjnych Powiatu Zgierskiego. 

8. Informacja o udziale Powiatu Zgierskiego w Strategii Rozwoju Łódzkiego Obszaru 

Metropolitalnego. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego i dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy                      

w Zgierzu;  

b) przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Łodzi skargi                     

Wojewody Łódzkiego na uchwałę Nr XLVIII/500/14 Rady Powiatu Zgierskiego                             

z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie zaliczenia działki nr ewid. 575 w obrębie Dąbrówka 

Wielka, gm. Zgierz do kategorii dróg powiatowych; 

c) zawarcia porozumienia z Gminą Aleksandrów Łódzki dotyczącego przekazania 

Gminie Aleksandrów Łódzki zarządzania drogą powiatową Nr 5167 E na terenie 

Gminy Aleksandrów, w szczególności w zakresie przebudowy drogi powiatowej                  

Nr 5167 E, gm. Aleksandrów Łódzki, realizowanej ze środków budżetu Województwa 

Łódzkiego, pochodzących z tytułu wyłączenia z produkcji gruntów rolnych; 

d) zawarcia porozumienia z Gminą Parzęczew dotyczącego przekazania Gminie 

Parzęczew zarządzania drogą powiatową Nr 5140 E relacji Florianki - Adamówek – 

Ozorków na terenie Gminy Parzęczew, w szczególności w zakresie przebudowy drogi 

powiatowej Nr 5140 E, gm. Parzęczew, realizowanej ze środków budżetu 

Województwa Łódzkiego, pochodzących z tytułu wyłączenia z produkcji gruntów 

rolnych; 

e) podjęcia przygotowań do rozszerzenia działalności Szkoły Podstawowej Specjalnej 

przy Specjalistycznym ZOZ dla Dzieci w Sokolnikach; 

f) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łódzkiemu Wschodniemu; 

g) wyboru biegłego rewidenta w celu przeprowadzenia badania sprawozdania 

finansowego Powiatu Zgierskiego za 2014 rok; 

h) zmiany uchwały nr III/19/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22grudnia 2014 r.                  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2015.  

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

11. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
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13. Oświadczenia i wnioski radnych. 

14. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

15. Zamknięcie obrad V sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Powiatu Zgierskiego Iwona Dąbek otworzyła V sesję Rady Powiatu 

Zgierskiego o godz. 10
10

.  

Stwierdziła prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitała radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu oraz pozostałych gości. Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Wicestarosta Zgierski Krzysztof Kozanecki, złożył podziękowania za współpracę 

Komendantowi Powiatowemu Policji w Zgierzu Iwonie Lewandowskiej w związku                                     

z odejściem na emeryturę. Życzył zdrowia i wszystkiego najlepszego. 

 

Komendant Powiatowy Policji w Zgierzu Iwona Lewandowska podziękowała za wszystkie 

lata dobrej współpracy. Życzyła, aby Powiat Zgierski był dalej powiatem bezpiecznym.  

 

Ad. 2 

Przewodnicząca Rady oświadczyła, iż Zarząd Powiatu Zgierskiego 19 lutego 2015 r. 

przekazał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/505/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego                  z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie  Powiatu Zgierskiego, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Powiat Zgierski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków z prośbą                      

o wprowadzenie do porządku obrad V sesji.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad w pkt 9f 

ww. projektu uchwały. 

Za przyjęciem głosowało    25 radnych. 

Przeciw głosowało       0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu      0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały.  

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie V sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad V sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie informacji Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Łodzi 

o działalności Inspekcji na obszarze Powiatu Zgierskiego. 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Zgierski za rok 2014. 

7. Informacja o planowanych działaniach promocyjnych Powiatu Zgierskiego. 

8. Informacja o udziale Powiatu Zgierskiego w Strategii Rozwoju Łódzkiego Obszaru 

Metropolitalnego. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego i dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy                      

w Zgierzu;  
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b) przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Łodzi skargi                     

Wojewody Łódzkiego na uchwałę Nr XLVIII/500/14 Rady Powiatu Zgierskiego                             

z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie zaliczenia działki nr ewid. 575 w obrębie Dąbrówka 

Wielka, gm. Zgierz do kategorii dróg powiatowych; 

c) zawarcia porozumienia z Gminą Aleksandrów Łódzki dotyczącego przekazania 

Gminie Aleksandrów Łódzki zarządzania drogą powiatową Nr 5167 E na terenie 

Gminy Aleksandrów, w szczególności w zakresie przebudowy drogi powiatowej                  

Nr 5167 E, gm. Aleksandrów Łódzki, realizowanej ze środków budżetu Województwa 

Łódzkiego, pochodzących z tytułu wyłączenia z produkcji gruntów rolnych; 

d) zawarcia porozumienia z Gminą Parzęczew dotyczącego przekazania Gminie 

Parzęczew zarządzania drogą powiatową Nr 5140 E relacji Florianki - Adamówek – 

Ozorków na terenie Gminy Parzęczew, w szczególności w zakresie przebudowy drogi 

powiatowej Nr 5140 E, gm. Parzęczew, realizowanej ze środków budżetu 

Województwa Łódzkiego, pochodzących z tytułu wyłączenia z produkcji gruntów 

rolnych; 

e) podjęcia przygotowań do rozszerzenia działalności Szkoły Podstawowej Specjalnej 

przy Specjalistycznym ZOZ dla Dzieci w Sokolnikach; 

f) zmiany uchwały Nr XLVIII/505/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 30 maja                           

2014 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie  Powiatu 

Zgierskiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Zgierski                       

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków; 

g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łódzkiemu Wschodniemu; 

h) wyboru biegłego rewidenta w celu przeprowadzenia badania sprawozdania 

finansowego Powiatu Zgierskiego za 2014 rok; 

i) zmiany uchwały nr III/19/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22grudnia 2014 r.                  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2015.  

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

11. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Oświadczenia i wnioski radnych. 

14. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

15. Zamknięcie obrad V sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Radni otrzymali ustalony porządek obrad. 

 

Ad. 3 

Uwag do protokołu z IV sesji Rady Powiatu Zgierskiego nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z IV sesji.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.        

                   

Ad. 4 

Radny Krzysztof Łebedowski złożył interpelacje dotyczące: 

1) spraw geodezyjnych – załącznik nr 4 do protokołu; 

2) inwestycji w Powiecie Zgierskim oraz wynagrodzenia i kompetencji członków Zarządu  

Powiatu Zgierskiego – załącznik nr 5 do protokołu; 

3) Centrum Medycznego „Boruta” Sp. Z o. o. w Zgierzu – załącznik nr 6 do protokołu. 
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Radny Michał Pilarski nawiązując do odpowiedzi na interpelację dotycząca zakupu drugiego 

telewizora w Starostwie Powiatowym w Zgierzu, poprosił o: 

1) wyszczególnienie, w jakich szkoleniach został użyty, przez ostatnie 4 lata od jego zakupu, 

telewizor, z uwzględnieniem: daty, tematyki szkoleń, do kogo były skierowane, ile osób 

brało w nich udział. Czy były to szkolenia prowadzone przez firmę zewnętrzną, czy siłami 

Starosty; 

2) wskazanie planowanych terminów szkoleń, na których wykorzystywane będą 

jednocześnie dwa telewizory w jednym czasie, do kogo te szkolenia będą skierowane, 

kogo planuje Starosta na nie zaprosić. Czy będą to szkolenia prowadzone przez firmy 

zewnętrzne, czy siłami Starosty. 

 

Opinie do materiałów zgłoszonych na V sesję stanowią załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad. 5.  

Informacja z działalności Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Roślin i Nasiennictwa 

w Łodzi na terenie Powiatu Zgierskiego w 2014 roku stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Kierownik Oddziału Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Roślin i Nasiennictwa                         

w Brzezinach Hieronim Korbel przedstawił informację. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Rolnictwa, Leśnictwa                         

i Ochrony Środowiska do informacji. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie informację.  

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła.  

 

Ad. 6.  

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Zgierski za rok 

2014 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Starostwa Powiatowego w Zgierzu 

Jacek Brzeziński przedstawił sprawozdanie. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu                   

i Rekreacji do sprawozdania. 

 

Ad. 7 

Informacja o planowanych działaniach promocyjnych Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik 

nr 10 do protokołu.  

 

Koordynator Biura Promocji i Redakcji Gazety Powiatowej Starostwa Powiatowego                         

w Zgierzu Małgorzata Tomczuk przedstawiła informację. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej 

do informacji. 
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Radny Sławomierz Janiszewski przypomniał, że to on wnioskował o wprowadzenie tego 

tematu do planu pracy Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2015. Uważa, że odpowiednia 

promocja powiatu jest niezwykle ważna przy codziennej pracy i wykonywaniu różnych 

funkcji. W gazecie Puls Powiatu z maja 2012 r. jest wypowiedź Starosty Zgierskiego 

Krzysztofa Kozaneckiego słowo od wydawcy „Gazetę wydaje się, dlatego że jest to kwestia 

związana z funkcjonowaniem naszego urzędu, jednostek organizacyjnych, by móc 

przedstawić argumenty stojące za ważnymi decyzjami podejmowanymi przez władze 

powiatu. Pragnę by Puls Powiatu był także polem wymiany opinii, ponieważ każda zmiana, 

na którą decyduje się Zarząd Powiatu bądź, które wprowadzają radni, to zmiana mająca 

służyć dobru powiatu i jego mieszkańców.” Na zakończenie kadencji było podsumowanie 

spraw dotyczących powiatowej służby zdrowia, czyli Centrum Medycznego „Boruta”              

Sp. z o. o. w Zgierzu i obecnie jest artykuł „Powiatowa służba zdrowia”. Oczywiście trzeba 

się cieszyć, że ta placówka się rozwija, tylko należy zauważyć, że od kilku miesięcy, 

faktycznie rzecz biorąc, nie ma absolutnie pełnych informacji dotyczących form przekształceń 

Spółki, sposobu przekształceń, powodów przekształceń - temat tabu dla gazety. W tej 

wypowiedzi - od wydawcy- wtedy sygnalizowano bardzo ważną rzecz, że muszą być 

przedstawione kwestie związane z funkcjonowaniem urzędu i będą przedstawiane argumenty 

stojące za ważnymi decyzjami podejmowanymi przez władze powiatu. Radnemu brakuje: 

dyskusji na temat rożnych spraw związanych z funkcjonowaniem Rady, spraw podnoszonych 

przez radnych, głosów czytelników, które byłyby niezwykle inspirujące także dla władz 

powiatu.  Ma niedosyt w związku z funkcjonowaniem tej gazety, prezentowaniem pewnych 

opinii, racji, prezentowaniem stanowisk. Ma nadzieję, że w najbliższym czasie, być może 

Zarząd podejmie stosowne decyzje także w tym zakresie.  

Radny poprosił osobę (pracownika Uniwersytetu Łódzkiego) znającą się na marketingu                 

o opinię w zakresie promocji. Osoba ta zwróciła uwagę na następujące rzeczy związane                   

z promocją: 

 pierwsza sprawa to marka miejsca. Czyli musi powstać projekt pewien i musi powstać 

pewna strategia dotycząca miejsca.  Radny może twierdzić na dzisiaj, że nie ma,                       

w ramach różnych możliwości działań promocyjnych, sprecyzowanych kwestii 

dotyczących koncepcji  strategii i pewnego projektu marki Powiatu Zgierskiego. Jest to 

możliwe, ale w jakim zakresie, w jaki sposób, to powinno być przedmiotem trochę 

szerszej dyskusji i wymiany poglądów;  

 komunikacja z otoczeniem. Radny cieszy się z działań w tym zakresie, czyli 

funkcjonowania strony internetowej, planów odnośnie założenia fanpag’e powiatu 

zgierskiego na Facebooku. Tą drogą należy iść w zakresie promocji powiatu. 

 kontakty z zewnętrznymi społecznościami spoza Polski. Radny odnotowuje, że Powiat 

Zgierski (przez okres funkcjonowania) miał dwa kontakty z Ukrainą, które są martwe                

z różnych powodów. Nie ma żadnych kontaktów z ośrodkami bliźniaczymi. Jest to 

niezwykle ważne dla kwestii nie tylko nauki, wymiany, ale i także promocji zewnętrznej.  

 tzw. klastry. Chodzi o pewną specjalizację regionu i pewne możliwości działania  - trudno 

powiedzieć, że w naszych realiach byłoby to możliwe.  

Podsumowując radny poprosił, ażeby w czasie tej kadencji, oprócz działań podejmowanych 

przez Zarząd, radni również włączyli się do różnych przedsięwzięć, które mogłyby 

pozytywnie promować Powiat Zgierski. Od każdego z nas zależeć będzie, w jaki sposób 

zaangażuje się w promowanie powiatu. Należy nadawać tematowi promocji odpowiedni rytm. 

Promocja to nie tylko  kwestia tego co jest, ale także promocja działań tej kadencji, kadencji 

która powinna służyć mieszkańcom powiatu w sposób bardzo właściwy i rzetelny.  
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Ad. 8 

Informacja o udziale Powiatu Zgierskiego w Strategii Rozwoju Łódzkiego Obszaru 

Metropolitalnego stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Funduszy Zewnętrznych Starostwa Powiatowego                         

w Zgierzu Ilona Rafalska przedstawiła informację w formie prezentacji. Przekazała,                     

że Stowarzyszenie Łódzki Obszar Metropolitalny składa się z 31 jednostek samorządu 

terytorialnego zlokalizowanych na terenie 5 powiatów w województwie łódzkim, tj.: Miasto 

Łódź, Powiat Łódzki Wschodni, Powiat Brzeziński, Powiat Zgierski i Powiat Pabianicki.  

ŁOM działa w ramach Zintegrowanej Inwestycji Terytorialnej i ma za zadanie w nowej 

perspektywie finansowej 2014 – 2020 wydatkować środki w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Łódzkiego przeznaczone na zintegrowane inwestycje 

terytorialne w wysokości 217 mln euro.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Budżetowo-Finansowej 

do informacji. 

 

Radny Witold Kosmowski wskazał, iż na stronie 61 przyjętej Strategii jest jasno napisane,           

co Powiat Zgierski chce zrealizować. W ramach  Szkoły Sportowej jest to budowa hali 

sportowej dla Szkoły Mistrzostwa Sportowego w Aleksandrowie Łódzkim. Na posiedzeniu 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej wczoraj była dyskusja,                

czy jeszcze jakieś inne projekty będą mogły być zrealizowane. Z tego co radny pamięta,                 

to do 18 lutego było zgłaszanie fiszek projektowych do ŁOM, bo jest poprawiana Strategia. 

W związku z tym radny zapytał, czy jeszcze jakieś projekty sportowe przy szkołach 

powiatowych np. w Ozorkowie, czy Głownie też się znalazły i też były pokazane w tych 

fiszkach. 15 mln złotych to jest dosyć duża kwota. Zastanawiał się, czy ta hala sportowa                        

w Aleksandrowie aż tyle będzie kosztowała. Następnie radny poprosił o więcej informacji 

odnośnie termomodernizacji budynków. Co ona będzie obejmowała. Czy tylko wymianę 

okien, czy także odnawialne źródła energii, fotowoltaika, wymiana oświetlenia na 

energooszczędne, czy tylko termomodernizacja i wymiana kaloryferów.  

 

Naczelnik poinformowała, że można jeszcze dokonywać zmian. Po ustaleniach z liderem 

projektu Miastem Łódź, w ramach projektu Sportowa Szkoła, można dopisywać różne inne 

inwestycje. Sprawa jeszcze nie jest zamknięta, Strategia jeszcze nie została przyjęta. Fiszki 

cały czas wpływają do Urzędu Miasta Łodzi. Nie zostały wpisane jeszcze nowe inwestycje, 

ponieważ tak naprawdę nie było jeszcze ustalenia jakie inwestycje jeszcze będą obejmowane. 

Wie, że brane są również pod uwagę boiska przy szkołach powiatowych.  

Co do pytania drugiego to szczegółowo w zakresie każdej placówki może odpowiedzieć 

pisemnie, jeżeli będzie taka wola radnego. Natomiast w tej chwili może przekazać, że to nie 

jest tylko taka typowa termomodernizacja. Są przewidziane odnawialne źródła energii w kilku 

jednostkach. Tam gdzie można było zaplanować, co wyniknęło z audytów i programów 

funkcjonalno-użytkowych to będą pompy ciepła. We wszystkich jednostkach będzie wymiana 

oświetlenia na ledowe.  

 

Radny Adam Bączyk chciał wiedzieć, jakie lokalizacje są brane pod uwagę w związku                     

z realizacją projektu Szlakiem Architektury Włókienniczej. Młodzieżowy Dom Kultury                    

w Zgierzu. 
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Naczelnik wyjaśniła, że jest to program rewitalizacyjny, więc mogą być brane tylko pod 

uwagę obszary rewitalizacyjne. Powiat nie ma takich obszarów, dlatego ten program był                   

w partnerstwie z Miastem Zgierz. W kwestii lokalizacji prowadzone są rozmowy Starosty 

Zgierskiego z Prezydentem Miasta Zgierza. Naczelnik w przyszłym tygodniu ma 

zaplanowane spotkanie robocze z naczelnikiem Panią Lefik z Urzędu Miasta Zgierza i będą 

rozmawiać na ten temat.  
 

Dyrektor Młodzieżowego Domu Kultury w Zgierzu Jadwiga Wlaźlińska podziękowała za 

umożliwienie zabrania głosu. Chciała podzielić się radością z przekazanych dzisiaj tak 

optymistycznych informacji. Realizacja tej inwestycji to byłoby coś pięknego dla naszego 

powiatu, dla dzieci, dla regionu. Podziękowała staroście poprzedniej kadencji, że otworzył tę 

furtkę, że te fiszki poszły, a obecnemu staroście, że kontynuuje. Jest to ogromnie dla nich 

ważne. Dyrektor przekazała, że jest po rozmowach „z konserwatorem zabytków, instytucją 

Falkopia: jak może funkcjonować to w „Młynie”, jak może to być tanie w utrzymaniu, dużo 

tańsze niż nasz mały budynek.” Wyraziła obawy, czy przy tych obwarowaniach 

konserwatorskich te 4 mln zł to jest wystarczająca kwota. Gdyby ktoś mógł przyglądać się 

temu i jeżeli jeszcze można coś zmieniać w ŁOM, to uprzejmie prosiła o taką wnikliwą 

analizę tego. Jest szczęśliwa i wzruszona. Składa podziękowania w imieniu całej 

społeczności, która latami czeka na tę radość. Natomiast radnym życzyła, aby mieli więcej 

takich możliwości, żeby mogli podejmować decyzje, które dadzą radość mieszkańcom 

powiatu.  
 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w obradach o godz. 11
25

. 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady o godz. 11
40

. 

 

Ad. 9a) 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego i dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że skargą zajmowały 

się: Komisja do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu i Komisja Statutowo-Prawna. Obydwie 

Komisje uznały skargę za niezasadną. 
 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego Lidia Elert oznajmiła,                             

że Komisja przeanalizowała przedmiotową skargę. Obydwa pisma, które skarżąca kierowała 

do Starosty Zgierskiego miały w treści skargę na pracowników Powiatowego Urzędu Pracy                 

w Zgierzu. Komisja uznała, że Starosta nie popełnił błędu kierując te pisma do przełożonego 

pracowników, czyli dyrektora PUP. Wobec powyższego Komisja jednogłośnie uznała skargę 

za niezasadną.                   
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały uznający w § 1 skargę za 

niezasadną.  

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr V/48/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 lutego 2015 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego                   

i dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Ad. 9b) 

Projekt uchwały w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu                       

w Łodzi skargi Wojewody Łódzkiego na uchwałę Nr XLVIII/500/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie zaliczenia działki nr ewid. 575 w obrębie 

Dąbrówka Wielka, gm. Zgierz do kategorii dróg powiatowych stanowi załącznik nr 14                    

do protokołu.  
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Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. Powiedział, że projekt uchwały dotyka problemu, 

o którym w jednej ze swoich interpelacji mówił radny Krzysztof Łebedowski, mianowicie 

chodzi o stan prawny nieruchomości. Zapewnił, że zarówno on jak i Starosta stoją na 

stanowisku, że władać i rządzić można tylko tym, co się posiada, natomiast każde inne 

decydowanie jest decydowaniem wadliwym. Sytuacja przedstawia się następująco: w maju 

ubiegłego roku Rada Powiatu Zgierskiego podjęła uchwałę o uznaniu działki nr 575                            

(ul. Ciosnkowa na terenie Gminy Zgierz) za drogę powiatową. Ta droga przez długi okres 

czasu była we władaniu Gminy Zgierz. Chodzi tu o cały okres, kiedy geodezja była 

prowadzona przez gminy, to wtedy Gmina Zgierz zarządzała tą ulicą – były wydawane 

odpowiednie dokumenty, odpowiednie decyzje. Gmina Zgierz, przekazując prowadzenie 

geodezji powiatowi, jednocześnie zrzekła się zarządzania tą drogą. I tak naprawdę na dzisiaj 

nie bardzo wiadomo czyja to jest nieruchomość. Wojewoda Łódzki w swoim ustawowym 

trzydziestodniowym terminie nie dostrzegła  w tej uchwale z maja 2014 r.  żadnego błędu. 

Natomiast, gdy został złożony przez powiat wniosek schetynówkowy i w nim w jednym                    

z załączników jest ukazanie prawa do dysponowania gruntem to w  Urzędzie Wojewódzkim 

stwierdzono, że ta akurat działka nie jest własnością powiatu i powiat nie może nią 

dysponować. Stały się dwie rzeczy: wniosek schetynówkowy upadł, a Urząd Wojewódzki 

rozpoczął prace mające na celu unieważnienie tej uchwały. Z uwagi na to,                                         

że trzydziestodniowy termin na unieważnienie uchwały przez Wojewodę nijako z urzędu już 

minął to nie pozostało nic innego jak oddać sprawę do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego - procedura przewiduje, że robi to za naszym pośrednictwem. Jeżeli WSA 

uzna, że działka ta jest własnością Skarbu Państwa, to Zarząd Powiatu podejmie starania                   

o przejęcie tej nieruchomości na własność powiatu. Jeżeli ulica ta pozostałaby jako własność 

Skarbu Państwa to  z doświadczenia wiadomo, że nic tam się nie będzie działo. Natomiast 

jeżeli powiat będzie miał prawa do tej nieruchomości to w miarę posiadanych środków będzie 

z tej ulicy  gruntowej robił drogę z prawdziwego zdarzenia, co ułatwi życie mieszkańcom. 

Jest ona tam potrzebna z dwóch powodów: po pierwsze przy tej ulicy jest duża ilość 

mieszkańców, a po drugie jest to jedna z uliczek prowadzących do nowej podstrefy  Łódzkiej 

Strefy Ekonomicznej.   

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Statutowo-Prawnej do projektu 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr V/49/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 lutego 2015 r. w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Łodzi skargi Wojewody Łódzkiego na uchwałę Nr XLVIII/500/14 

Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie zaliczenia działki nr ewid. 575   

w obrębie Dąbrówka Wielka, gm. Zgierz do kategorii dróg powiatowych stanowi załącznik                 

nr 15  do protokołu.  

 

Ad. 9c) 

Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Aleksandrów Łódzki 

dotyczącego przekazania Gminie Aleksandrów Łódzki zarządzania drogą powiatową            

Nr 5167 E na terenie Gminy Aleksandrów, w szczególności w zakresie przebudowy drogi 

powiatowej Nr 5167 E, gm. Aleksandrów Łódzki, realizowanej ze środków budżetu 

Województwa Łódzkiego, pochodzących z tytułu wyłączenia z produkcji gruntów rolnych 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Wicestarosta przedstawił przedmiotowy projekt uchwały oraz kolejny w tym zakresie. 
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Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr V/50/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 lutego 2015 r. w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Aleksandrów 

Łódzki dotyczącego przekazania Gminie Aleksandrów Łódzki zarządzania drogą powiatową 

Nr 5167 E na terenie Gminy Aleksandrów, w szczególności w zakresie przebudowy drogi 

powiatowej Nr 5167 E, gm. Aleksandrów Łódzki, realizowanej ze środków budżetu 

Województwa Łódzkiego, pochodzących z tytułu wyłączenia z produkcji gruntów rolnych 

stanowi załącznik nr 17  do protokołu.  

 

Ad. 9d) 

Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Parzęczew dotyczącego 

przekazania Gminie Parzęczew zarządzania drogą powiatową Nr 5140 E relacji Florianki - 

Adamówek – Ozorków na terenie Gminy Parzęczew, w szczególności w zakresie przebudowy 

drogi powiatowej Nr 5140 E, gm. Parzęczew, realizowanej ze środków budżetu 

Województwa Łódzkiego, pochodzących z tytułu wyłączenia z produkcji gruntów rolnych 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  28 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr V/51/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 lutego 2015 r. w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Parzęczew 

dotyczącego przekazania Gminie Parzęczew zarządzania drogą powiatową Nr 5140 E relacji 

Florianki - Adamówek – Ozorków na terenie Gminy Parzęczew, w szczególności w zakresie 

przebudowy drogi powiatowej Nr 5140 E, gm. Parzęczew, realizowanej ze środków budżetu 

Województwa Łódzkiego, pochodzących z tytułu wyłączenia z produkcji gruntów rolnych 

stanowi załącznik nr 19  do protokołu.  

 

Ad. 9e) 

Projekt uchwały w sprawie podjęcia przygotowań do rozszerzenia działalności Szkoły 

Podstawowej Specjalnej przy Specjalistycznym ZOZ dla Dzieci w Sokolnikach stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu.  
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Członek Zarządu Powiatu Adam Świniuch przedstawił projekt uchwały. Podkreślił,                         

że czynione są starania o rozszerzenie działalności tej Szkoły. Wynikiem tych starań jest 

podjęcie przedmiotowej uchwały upoważniającej Zarząd Powiatu Zgierskiego do podjęcia 

działań zmierzających do rozszerzenia działalności Szkoły polegającej na objęciu swym 

działaniem uczniów przebywających w Poddębickim Centrum Zdrowia. Tego typu działania 

prowadzone są również z Powiatem Kutnowskim i Brzezińskim. W związku z tym 

niewykluczone jest zwołanie sesji w trybie art. 15 ust. 7 ustawy o samorządzie powiatowym 

(na wniosek zarządu).  

 

Radny Władysław Sobolewski zgłosił wątpliwość odnośnie nazwy miejscowości Sokolniki, 

powinna być użyta nazwa Sokolniki Las. 

 

Członek Zarządu Adam Świniuch wyjaśnił, iż nazwa „Szkoła Podstawowa Specjalna przy 

Specjalistycznym ZOZ dla Dzieci w Sokolnikach” użyta w projekcie uchwały, jest zgodna                 

z zapisaną w załączniku nr 5,  pod poz. 20 Statutu Powiatu Zgierskiego.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    2 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr V/52/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 lutego 2015 r. w sprawie podjęcia przygotowań do rozszerzenia 

działalności Szkoły Podstawowej Specjalnej przy Specjalistycznym ZOZ dla Dzieci                         

w Sokolnikach stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Ad. 9f) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/505/14 Rady Powiatu Zgierskiego                  

z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie  

Powiatu Zgierskiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Zgierski oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 

Członek Zarządu Powiatu Wojciech Budziarski przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr V/53/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 lutego 2015 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/505/14 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie  Powiatu Zgierskiego, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Powiat Zgierski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków stanowi załącznik 

nr 23  do protokołu.  



11 

 

 

Ad. 9g) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łódzkiemu 

Wschodniemu stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

 

Członek Zarządu Powiatu Wojciech Brzeski przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady dodała, że podpisane porozumienie z zobowiązaniem finansowym 

powiatu poprawiło bardzo znacznie dostępność mieszkańców Powiatu Zgierskiego                           

do orzecznictwa. Z kilkumiesięcznego okresu oczekiwania tak naprawdę doszło do 30 dni.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr V/54/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 lutego 2015 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Łódzkiemu Wschodniemu stanowi załącznik nr 25  do protokołu.  

 

Ad. 9h) 

Projekt uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta w celu przeprowadzenia badania 

sprawozdania finansowego Powiatu Zgierskiego za 2014 rok stanowi załącznik nr 26                   

do protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Iwona Stańczyk przedstawiła projekt uchwały.  

 

Radny Grzegorz Kuna  był zainteresowany, czy głównym argumentem w wyborze wskazanej 

firmy to była cena. 

 

Skarbnik potwierdziła, że cena decydowała o wyborze. Należy jednak podkreślić,                             

iż  komfortową sytuacją będzie to, że biegły rewident jest ze Zgierza. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr V/55/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 lutego 2015 r. w sprawie wyboru biegłego rewidenta w celu 

przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Powiatu Zgierskiego za 2014 rok 

stanowi załącznik nr 27  do protokołu.  
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Ad. 9i) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/19/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia       

22 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2015 stanowi 

załącznik nr 28 do protokołu.  

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji,  

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr V/56/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 lutego 2015 r. w sprawie zmiany uchwały nr III/19/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego           

na rok 2015 stanowi załącznik nr 29  do protokołu.  

 

Ad. 10  

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

Powiatu stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

 

Radny Grzegorz Kuna podkreślił, że przyjęte zostało, iż sesje odbywają się w ostatni piątek 

miesiąca. Jeśli już ma być nieregulaminowo zwoływana sesja to prosił, aby ta informacja była 

wcześniej. Radny kalendarz ma układany dość dużo do przodu i dla niego taka zmiana trochę 

komplikuje plany. 

 

Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że zmiana terminu dzisiejszej sesji wynikała z prośby 

Zarządu Powiatu związanej się koniecznością zachowania terminu dla złożenia wniosków              

na drogi dojazdowe do pól (składanie do 27  lutego br.). Ma nadzieję, że nie będą to częste 

sytuacje.  

 

Ad. 11 

Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonywaniu uchwał Rady  

w okresie między sesjami stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

Ad. 12 

Wicestarosta oświadczył, iż odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielone na piśmie                       

w statutowym terminie. 

 

Ad. 13 

Radny Krzysztof Jurek w związku z planowaną przebudową drogi powiatowej Nr 5173E                             

ul. Konstytucji w Ozorkowie wnioskował, aby na etapie projektu i wykonawstwa wziąć pod 

uwagę przesunięcie dwóch ograniczników szerokości dróg, które znajdują się za mostem 

kolejowym w stronę Parzęczewa. Te dwa ograniczniki to: z prawej strony jadąc od Ozorkowa 

słup trakcji energetycznej, a z lewej strony studzienka telekomunikacyjna. Te dwa obiekty jak 

gdyby nienaturalnie zawężają tę drogę i utrudniają komunikację w tym rejonie. Most jest 



13 

 

szerszy o 2 metry niż droga prowadząca do tego mostu od strony Parzęczewa. Przesunięcie 

tych obiektów dałoby zdecydowanie lepszy efekt komunikacyjny w tym rejonie.  

 

Radny Michał Pieruń przypomniał, że na poprzedniej sesji wnioskował o wydłużenie cyklu 

zielonych świateł na przejściu dla pieszych na skrzyżowaniu ulic Gałczyńskiego                                

i Parzęczewskiej w Zgierzu. Do tej pory nie otrzymał odpowiedzi w tej sprawie. Według 

wiedzy radnego nie zostało to wykonane. 

 

Wicestarosta przekazał, że to nie jest takie proste, ale sprawa jest w realizacji. 

  

Ad. 14 

Nie zabierały głosu osoby niebędące radnymi. 

 

Ad. 15 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady dokonała zamknięcia             

obrad V sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 12
15

. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała   

  


